

陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一八一七五
傳真：二七六一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

Circular No. 21037

9th February 2022

Dear Parents/Guardians,

Parents' Day (S1 to S5)

Since the epidemic situation is still severe, the Education Bureau has announced that schools have to suspend on-campus activities until 21st February, 2022. The Parents' Day will be held online on 20th February, 2022 (Sunday).

Class teachers or assistant class teachers will discuss the performance of their students with parents through Microsoft Teams video conferencing. Parents should ask your sons to sign in Microsoft Teams at scheduled time to meet with their class teachers or assistant class teachers. Students should also join the meeting with their class teachers or assistant class teachers. Class teachers will inform your son of the meeting time.

Arrangements for meeting other subject teachers or the school social worker can also be made. Please inform the class teachers or assistant class teachers for such arrangements during the meeting.

The result slips and discipline records will be emailed to students before the Parents' Day.

Thank you for your attention.

Yours faithfully,

Lee Ting Leung
Principal



陳瑞祺(喇沙)書院
九龍何文田常和街四號
電話：二七一八一七五
傳真：二七六一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE
4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN,
KOWLOON, HONG KONG.
TEL : 27118175
FAX : 27621550

通告編號：21037

敬啟者：

家長日 (中一至中五)

鑑於疫情仍然嚴峻，教育局宣布將延長暫停校內活動的安排，直至二〇二二年二月二十一日止。家長日將會於二〇二二年二月二十日(星期日)以網上形式進行。

班主任或副班主任將透過 Microsoft Teams 視訊會議與家長面談，討論學生表現。家長請提醒 貴子弟按編定時間登入 Microsoft Teams，與家長共同出席視訊會議。班主任稍後會告知 貴子弟會議時間。

家長也可約見科任老師或駐校社工。如需要有關安排，可於會議中向班主任或副班主任提出。

學生成績表及操行記錄表將於家長日前電郵給學生。

此致
各家長



陳瑞祺(喇沙)書院校長
李丁亮 啟

二〇二二年二月九日